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Katsaus valmisteluasteen asioihin 
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Kunnanjohtaja informoi kunnanhallitusta valmistelussa olevista sekä muistakin 
kuntaan ja kunnan toimintaan vaikuttavista asioista. Samassa yhteydessä on 
mahdollisuus käydä keskustelua ko. katsauksen pohjalta ja evästää 
valmistelutyötä. Katsauksen aikana voidaan myös kuulla viranhaltijoita, 
ulkopuolisia asiantuntijoita ja muita sidosryhmiä. 
 
- HVA valmistelun eteneminen/Ateria- ja puhtauspalvelut 
- Lausunto/Hyvinvointialueen järjestämissuunnitelma 
- Tontin lunastaminen (Kuivajoentie 17, 95100 Kuivaniemi / 139-407-26-26) 

 
Esittelijä Kunnanjohtaja Manninen Marjukka 
  
Päätösesitys Kuullaan tilannekatsaus ja merkitään tiedoksi. 
 
Päätös Ennen esityslistalla olevien asioiden käsittelyä kunnanhallitus kuuli esittelyn 

seuraavista valmisteluasteen asioista: 
- HVA valmistelun eteneminen/Ateria- ja puhtauspalvelut, asiantuntijana kuultiin 
ateria- ja puhtauspalvelujohtaja Anne Hautamäkeä (klo 17.11 - 17.38) 
- Lausunto/Hyvinvointialueen järjestämissuunnitelma, kunnanjohtaja Marjukka 
Manninen. Kokoukseen laaditun luonnoksen sekä kokouksessa käydyn 
keskustelun pohjalta lausunto tuodaan kunnanvaltuuston (26.9.) valmisteluasteen 
asioihin.   
- Tontin lunastaminen (Kuivajoentie 17, 95100 Kuivaniemi / 139-407-26-26), 
kunnanjohtaja Marjukka Manninen. 
 
Valmisteluvaiheen asiat  
- Lausunto Pohjois-Pohjanmaan energia- ja ilmastovaihemaakuntakaavasta, 
kunnanjohtaja Marjukka Manninen. Lausunto laaditaan kokouksessa esitetyn 
luonnoksen ja keskustelun pohjalta virkamieslausuntona aikataulu huomioiden. 
 
Merkittiin pöytäkirjaan, että esteellisenä poistuivat (klo 17.11 - 17.38) Ilkka 
Pakonen (osakas yrityksessä, joka tuottaa kuljetuspalveluita ateriapalveluille) ja 
Inka Laurila (peruste: lähisukulaisen työsuhde kunnan ateriapalveluissa) HVA 
valmistelun eteneminen/Ateria- ja puhtauspalvelut -esittelyn ajaksi. Teijo Liedes 
toimi puheenjohtajana tämän esittelyn ajan. 
 
Merkittiin pöytäkirjaan, että Anne Hautamäki poistui kokouksesta klo 17.38, ja 
Mika Hast poistui kokouksesta klo 19.35. 
Merkittiin pöytäkirjaan, että Reijo Kehus poistui kokouksesta klo 18.54 - 18.57 
yhteysongelmien vuoksi. 
 
Merkittiin pöytäkirjaan, että kunnanhallitus piti kokoustauon klo 18.55 - 19.04.  
 
Merkittiin valmisteluvaiheen asiat tiedoksi. 

 


